
  
 

 
 

Αθήνα, 21 Φεβρουαρίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

Θέμα: «Αστυνομικοί που έχουν αποσπαστεί σε άλλες υπηρεσίες του 

Δημοσίου» 

 

Σύμφωνα με πληροφορίες, εδώ και πάρα πολλά χρόνια μεγάλος αριθμός αστυνομικών   

έχει «χρεωθεί» σε άλλες υπηρεσίες του Δημοσίου (Δικαστήρια, Νοσοκομεία, κ.α) είτε με 

απόσπαση, είτε παραμένοντας τυπικά στην οργανική τους θέση, παρότι δεν υπηρετούν 

σε αυτήν.  

Χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι στα Δικαστήρια της Ευέλπιδων, όπου υπηρετούν 

αστυνομικοί του τμήματος Μεταγωγών ως φύλακες ασφαλείας σε Προέδρους, δικαστές 

και εισαγγελείς.  

Αυτό βεβαίως δεν είναι το μοναδικό παράδειγμα, αφού ανάλογες περιπτώσεις έχουν 

εντοπιστεί σε Νοσοκομεία της χώρας, ακόμη και σε αεροδρόμια.  

 

Είναι πρόδηλο, ότι ο ρόλος της αστυνομίας, σε κάθε μορφή της, είναι να παρέχει το 

αίσθημα ασφάλειας στους πολίτες αλλά ταυτόχρονα να μπορεί να επεμβαίνει τάχιστα σε 

περιπτώσεις ανομίας και εγκληματικών πράξεων. Με αφορμή και την ψήφιση του 

νομοσχεδίου για την Δικαστική αστυνομία προ μηνών, ίσως έχει έρθει η ώρα να 

επανεξεταστούν οι περιπτώσεις αυτές, ώστε να αποδεσμευτεί ανθρώπινο δυναμικό και 

να επανδρώσει μάχιμες θέσεις της ΕΛ.ΑΣ, δίνοντας έτσι και μια ανάσα στους 

υπόλοιπους συναδέλφους τους, που δίνουν καθημερινά την μάχη με την παρανομία 

στους δρόμους. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Ποιος είναι ο πραγματικός αριθμός των αστυνομικών που έχουν 

αποσπαστεί σε άλλες υπηρεσίες;  

2. Υπάρχει σχεδιασμός για την επαναφορά των αστυνομικών αυτών στις 

οργανικές τους θέσεις, ώστε να νιώσει περισσότερη ασφάλεια ο Έλληνας 

πολίτης; 
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